
Hvem i kommunen taler og varetager naturens sag i lokalområdet, hvor jeg 
bor, tæt ved Brabrand Sø? 

Hvis man ændrer i lokalplanen, som der arbejdes på for mit lokalområde for marken ved Bispevej i 
Stavtrup Stationsby, hvem er så naturens forkæmper i kommunalt regi?


Hvordan får jeg som borger informationer om det livsvigtige arbejde med at beskytte naturen, som 
må pågå i kommunalt regi?


Jeg er optaget af, hvordan vi sikrer, at den meget debat om biodiversitet ikke blot bliver luftige 
hensigtserklæringer, men munder ud i konkrete handlinger. 


At der faktisk ikke kun arbejdes for at bevare det, vi har tilbage af den bevaringsværdige natur, 
men at der arbejdes for at få mere beskyttet natur. Hvor kan jeg se, hvilke tiltag, der tages fra 
kommunens side?


Brabrand Sø og området heromkring er en del af Natura 2000.

I mit lokalområde, Stavtrup Stationsby, som fra kommunens side er beskrevet som 
bevaringsværdigt landsbymiljø, er der stærke kræfter i gang for at etablere en multihal af 
overvældende dimensioner.

Hvordan hænger en øget trafik sammen med ønsket om at renere luft og fastholdelse af Brabrand 
Sø som rekreativt område for hele Aarhus?


Sport er sundt; men paradoksalt kan sportsfaciliteter være ødelæggende for naturområder. Det 
ser det ud til at blive i det her konkrete tilfælde.


Naturen er ikke i sig selv økonomisk rentabel og har brug for frontkæmpere også i Aarhus 
kommune.



